
Oppland Bygdekvinnelag

Referat frå styremøte på Bondelagskontoret 04.05.19

Tilstades;
Helga,Mari Marthe,Nanna,Borgny,Marit og Bjørnhild (OBL)

Forfall: Kari og Kristine (OBU)

38/19 Innkalling og saksliste
Godkjent

39/19 Godkjenning av protokoll frå førre styremøte 4.5.2019
Godkjent

40/19 Referatssaker
- Marit las brevet som vart sendt til dei som var medlemmar i Eina Bygdekvinnelag da dei la
ned laget frå Marit og Kari. Vi oppfordrar dei til å kontakte nabolaga og bli med der,eller til
å vera støttemedlemmar i NBK.
Vi i fylkesstyret vil framover motivere dei laga som slit i forkant av evt. nedlegging. Marit
skriv eit brev som vil bli sendt ut.

- Tv-aksjonen 2019 er 20.Oktober. Fylkesstyret er positive til at Marit sier i frå om at vi vil
vera med. Marit sender den til regionkontaktane slik at vi kan formidle dette videre til
lokallaga våre.

- Biri BK hadde eit innspel til oss angåande nyinnmeldingar. Men dette har vi ikkje fått noko
godt svar på.Marit tek dette vidare.

41/19 Regionmøter 2.11. og 16.11.
Einar Risvik kjem på båe møta. Han tek 3000,- pr møte, pluss kjøyring, som er ein god pris !
Vi ynsjer og at han pratar om bygg og folkehelse.

Foreløpig program:

09.30 Frammøte med kaffe/Byggvaffel/norsk frukt og registrering
09.45 Sang innslag Borgny/Helga ordner MM/Kari ordner
10.00 Møtestart v/Marit Kari seier litt om Sillongen og Borgny seier litt om Dale G

Presentasjon av styret.
10.15 Helga presenterer Einar Risvik

Einar prater om BYGG.
11.15 Lokallagets time

Alle lokallag er framme og seier litt om laga sine. Til inspirasjon
12.15 Hjernedugnad på tema Folkehelse
12.30 Lunsj

Vi oppfordrar til bruk av bygg i lunsjen.
13.30 Valgkomiteen seier litt v/Siri K.Haugstad og Hild Volden Helga og MM tek

kontakt med dei.
13.45 Einar Risvik

-om folkehelse med utgangspunkt i Bygdekvinnelaget sin arbeidsplan, formål og
lokalt engasjement



14.45 pause
15.00 Oppsummering av hjernedugnaden og foredraget til Einar Risvik.

Forslag til aktiviteter.
15.30 Avslutning og vel heim.

MM lager evalueringsspørsmål.

42/19 Tidlegare leder i OBK,Laila Strand Nilsen kjem med erfaringer og innspel frå førre
styreperiode.
Ho kunne ikkje møte, og brevet frå ho vart tatt til orientering.

43/19 Innspel frå regionkontaktane si runde i lokallaga
Hadeland:Nye kontaktpersonar er på plass der det var vanskeleg og få tak i lokallaga
Valdres:Har ikkje hatt runda. Men det er mykje aktivitet i Røn.
Nord-Gudbrandsdalen: Lom har fått nokre nye medlemmar, og skal i sommar vera med i
Presthaugen.
Vågå om med innspel med det om å fjerne song i skulen. Dette vil vi i OBK ta vidare.
Borgny tek kontakt med stortinget og høyrer kor dette ligg i løypa nå.Mailes om dette.
Sør-Gudbrandsdalen: Helga har sendt mail til alle.Men høyrte ingenting, så da er det ok.

44/19 Invitasjon via Facebook til 80 årsfeiring av Hedmark Bygdekvinnelag
22.9. på “Midt i matfatet”. Nokre av oss kjem til å reise dit.

45/19 Nytt frå OBL og OBU
OBL: plastrydding , årsmøte i neste veke.
OBU:sommerstemne på Søndre-land.

46/19 Eventuelt
Valg 2019: Vi i OBK sitt fylkesstyret vil øve press på politikere for å få meire skulemat i
Grunnskulen. Det er oppfordra til leseinnlegg.

Ref. Borgny


